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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.1.11.2019 

 posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji 

Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 26 listopada 2019 roku.  
 

 

 Na stan 8 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor. 

 

Protokołowała pracownik obsługi biurowej Urzędu Miejskiego w Olecku – Karolina 

Cichocka. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

 Skarbnik Gminy – Irena Osmycka, 

 Kierownik Wydziału Strategii i Rozwoju – Aneta Milczarek, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami – Maria 

Wiktorzak, 

 Kierownik Wydziału Edukacji – Anna Mitin, 

 Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska, 

 Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Edyta 

Truszczyńska. 

 Starszy Inspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Alicja Mieszuk, 

 Radca Prawny – Ewa Turowska - Oniśko 

 Podinspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Monika Błaszak, 

 Przedstawiciel Lokalnej Prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany 

porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

2. Analiza projektu budżetu Gminy Olecko na 2020 rok oraz projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020 – 2029. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wnioski Komisji. 

 

Uwag do zaproponowanego porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja przez aklamację przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu 1 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy na 2020 r. 

gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

 

 



 2 

 

Starszy Inspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Alicja Mieszuk 

oznajmiła, iż podjęcie tej uchwały związane jest z ustawą o działalności użytku publicznego  

i o wolontariacie która nakłada na radnych obowiązek przyjęcia takich dokumentów, 

programów oraz wskazuje kiedy ma to nastąpić, a mianowicie do końca listopada roku 

poprzedzającego rok obowiązywania uchwały. Zadania zostały podobne do tegorocznych,  

a w związku z jubileuszem w przyszłym roku będą bardziej priorytetowo traktować te oferty, 

które będą rozwijały ofertę związaną z jubileuszem 460-lecia powstania Olecka. Zwiększył 

się też budżet do 439.000,00 zł z 400.200,00 zł. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, na jakie dziedziny jest podział odnośnie do ubiegłego roku. 

  

Starszy Inspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Alicja Mieszuk 

odpowiedziała, że paragraf 6 mówi jakie zadania będą realizowane: 

a. z zakresu organizacji czasu wolnego podczas wakacji dla dzieci i młodzieży do lat 16 

zamieszkałych w gminie Olecko poprzez zorganizowanie półkolonii, kolonii oraz 

obozów z elementami profilaktyki uzależnień w 2019 r. było przygotowane  62.000,00 

zł, a w 2020 r. planuje się kwotę 71.000,00 zł, 

b. z zakresu organizacji zagospodarowania czasu wolnego z elementami profilaktyki 

uzależnień dla dzieci i młodzieży z gminy Olecko, zagrożonych wykluczeniem 

społecznym w 2019 r. był to plan na 105.000,00 zł, a w 2020 r. przewidywany wzrost 

do 116.000,00 zł, 

c. w zakresie zwiększenia atrakcyjności oferty kulturalnej w 2019 r. było 21.100,00 zł,  

a w 2020 r. będzie to 25.000,00 zł. 

wszystkie pozostałe działania pozostają bez zmian. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zauważył, że Burmistrz na sesji obiecywał, że 460-lecie powstania Olecka będzie obchodzone 

bez rozmachu, a z tego co wywnioskował z wypowiedzi Pani Alicji Mieszuk okazuje się, że 

jednak ta dziedzina będzie traktowana priorytetowo. 

 

Starszy Inspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Alicja Mieszuk 

odpowiedziała, że jej zdaniem wzrost z 21.100,00 zł do 25.000,00 zł nie jest duży. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

oznajmił, że nie chodzi mu o kwotę, a o priorytetowe traktowanie obchodów. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

rocznego programu współpracy na 2020 r. gminy Olecko z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

 

 

b) projekt uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu funkcjonowania oraz 

korzystania ze świetlic wiejskich na terenie Gminy Olecko 

 

Podinspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Monika Błaszak 

oznajmiła, iż uchwała dotyczy wprowadzenia regulaminu funkcjonowania oraz korzystania ze 

świetlic wiejskich na terenie Gminy Olecko. Świetlice wiejskie oraz ich wyposażenie 

stanowią własność Gminy Olecko. Działalność świetlic ma na celu integrację środowiska 

lokalnego, wspieranie lokalnych inicjatyw, inicjowanie aktywności mieszkańców 

działających na rzecz wsi i prowadzenie działalności kulturalno – oświatowej, a także 
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sportowej. Dodała, że stawki za korzystanie z świetlic zawarte są w Zarządzeniu burmistrza  

z dnia 19.11.2019 r., dotyczą one m.in. opłat za wywóz nieczystości, wodę i prąd. Są to 

stawki minimalne, a każda ze świetlic posiada odrębny cennik. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

zapytała, czy do tej pory nie było regulaminu świetlic. 

 

Podinspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Monika Błaszak 

odpowiedziała, że regulamin został wprowadzony ze względu na to, że jako dokument jest 

potrzebny do projektu świetlicy w Sedrankach oraz dlatego, że do tej pory faktycznie takiego 

regulaminu nie było. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun  

zapytał, jaki jest system stawek. 

 

Podinspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Monika Błaszak 

oznajmiła, że są to stawki godzinowe, odrębnie dla każdej świetlicy. Zmiana zarządzenia 

wynika z powstania dwóch nowych świetlic. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun  

zapytał, kto będzie decydował o zwiększeniu stawki. 

 

Podinspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Monika Błaszak 

odpowiedziała, że w pierwszej kolejności są przyjmowane zgłoszenia /wniosek na piśmie,  

a następnie rozpatruje je Burmistrz.  

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun  

dopytał, czy będzie mógł ktoś wynajmować świetlice w celach zarobkowych. 

 

Podinspektor Wydziału Promocji, Kultury i Sportu – Monika Błaszak 

oznajmiła, że tak, a informacje na ten temat zawarte są w uchwale, a co do naliczenia opłat za 

taki wynajem decyduje każdorazowo Burmistrz. 

 

Komisja podjęła dyskusję w tym temacie. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie było. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, przy 1 głosie przeciw i 6 głosach za  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wprowadzenia Regulaminu funkcjonowania oraz korzystania ze świetlic 

wiejskich na terenie Gminy Olecko. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

pn. Olecko - Kolonia III 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, iż miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego wykonano w oparciu  

o uchwałę nr ORN.0007.84.2016 z dnia 25 listopada 2016 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia planu miejscowego. Obszar opracowania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmuje powierzchnię ok. 23 ha. Obszar opracowania planu obejmuje teren 

wskazany na rysunku studium położony w sąsiedztwie obwodnicy miasta w planowanej 

strefie ekonomicznej dla rozwoju funkcji produkcyjno - usługowej. Planem objęty został teren 
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dotychczas użytkowany głównie rolniczo, położony za obwodnicą Olecka, przeznaczony do 

zmiany sposobu użytkowania i zagospodarowania przestrzennego pod produkcję branży 

drzewnej wraz z infrastrukturą techniczną. Obsługa komunikacyjna terenu objętego planem 

odbywać się będzie na dotychczasowej zasadzie połączeń z drogami zewnętrznego układu 

komunikacji drogowej, t.j. bezpośrednio z drogi wewnętrznej gminy do drogi wojewódzkiej 

relacji Olecko - Giżycko. Plan miejscowy ustala głównie przeznaczenie pod zabudowę 

produkcyjną, magazynową i składową z niską intensywnością zabudowy produkcyjnej,  

w nawiązaniu do zabudowy produkcyjnej znajdującej się w sąsiedztwie. Ustalone zasady 

zagospodarowania przestrzennego terenu biorąc jednocześnie pod uwagę zrównoważony 

rozwój tego terenu przedstawiono w zapisach uchwały, które odnoszą się do zagadnień 

wymaganych w art. 15 ust. 2 ustawy. Plan uwzględnia wnioski i aktualne potrzeby właścicieli 

nieruchomości. Na terenie objętym planem, występują chronione grunty rolne o klasie III  

o powierzchni 0,8600 ha, które uzyskały zgodę na zmianę przeznaczenia na cele nierolnicze 

decyzją Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi na cele produkcyjno - usługowe. Plan nie 

obejmuje obiektów zabytkowych lub dóbr kultury współczesnej. 

Ponadto wymagania ochrony zdrowia oraz bezpieczeństwa ludzi i mienia, a także potrzeby 

osób niepełnosprawnych zostały określone w § 9, a w rozdziale 11 - konieczność zapewnienia 

miejsc parkingowych osobom niepełnosprawnym, zgodnie z przepisami odrębnymi.  

W obszarze objętym planem dopuszcza się rozbudowę niezbędnej do funkcjonowania terenu 

sieci infrastruktury technicznej. Sporządzona został prognoza oddziaływania na środowisko  

w oparciu o zapisy ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji  

o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach 

oddziaływania na środowisko. W opracowaniu tym zwrócono szczególną uwagę  

i przeanalizowano oddziaływanie projektowanego zainwestowania na powietrze 

atmosferyczne, wody powierzchniowe i gruntowe, powierzchnię ziemi, gleby, szatę roślinną, 

klimat, warunki zamieszkania i zdrowia ludzi, obszary prawnie chronione, w tym Natura 

2000. Przyjęcie proponowanego rozwiązania planistycznego nie wywoła niepożądanych 

zmian w środowisku. Zapewnienie udziału społeczeństwa w pracach nad planem oraz 

prowadzenie jawnej i przejrzystej procedury formalnoprawnej, realizowane było zgodnie  

z przepisami prawnymi. 

Zgodność z wynikami analizy zmian w zagospodarowaniu przestrzennym gminy Analiza 

zmian w zagospodarowaniu przestrzennym miasta i gminy Olecko została przeprowadzona  

w ramach opracowania „Ocena aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Olecko” przyjętego uchwałą.  

W opracowaniu tym odniesiono się (przeanalizowano i oceniono) do szeregu zagadnień 

dotyczących m.in. wpływu przepisów prawa na aktualność dokumentu, ustaleń wynikających 

z postępów w opracowaniu miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego oraz ich 

zgodności ze studium, decyzji o ustaleniu lokalizacji celu publicznego oraz decyzji  

o warunkach zabudowy, wniosków w sprawie zmian w zagospodarowaniu przestrzennym,  

a także zakresu uwzględnienia i aktualności problematyki wymaganej w art. 10 ust. 1 i 2 

ustawy. Niniejszy plan jest zgodny z wynikami ww. analiz. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego pn. Olecko - Kolonia III. 
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d) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowych 

 

Kierownik Wydziału RG – Maria Wiktorzak 

oznajmiła, iż zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym do wyłącznej 

właściwości rady należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, 

przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących zasad nabywania, zbywania  

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony. Uchwała rady jest wymagana również  

w przypadku, gdy po umowach zawartych na czas oznaczony do 3 lat strony zamierzają 

zawrzeć kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Niniejsza uchwała 

dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów z dotychczasowymi dzierżawcami na 

nieruchomości przeznaczone na cele różne wskazane w wykazie stanowiącym załącznik do 

uchwały. Termin dotychczasowych dzierżaw upływa 30 grudnia 2019 r.  

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, czy jest możliwość sprzedaży nieruchomości i czy są chętni kupcy. 

 

Kierownik Wydziału RG – Maria Wiktorzak 

odpowiedziała, że nie wszystkie można sprzedawać oraz na razie należy się wstrzymać  

z takimi decyzjami. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na ponowne wydzierżawienie nieruchomości gruntowych. 

 

 

e) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości 

 

Kierownik Wydziału RG – Maria Wiktorzak 

oznajmiła, iż nieruchomość może być przedmiotem darowizny na cele publiczne,  

a także przedmiotem darowizny dokonywanej między Skarbem Państwa, a jednostką 

samorządu terytorialnego oraz między tymi jednostkami. W umowie darowizny określa się 

cel, na który nieruchomość jest darowana. Darowizny nieruchomości stanowiącej przedmiot 

własności jednostki samorządu terytorialnego dokonuje jej organ wykonawczy – za zgodą 

rady. Darowizna nieruchomości podlega odwołaniu w przypadku niewykorzystania jej na cel 

określony w umowie. Zainteresowanie pozyskaniem nieruchomości pod budowę nowej 

siedziby Komendy Powiatowej Policji w Olecku złożył Komendant Wojewódzkiej Policji  

w Olsztynie. W wyniku toczących się rozmów między wnioskodawcą, Powiatem Oleckim  

i Gminą Olecko ustalono, że na realizację inwestycji może być przeznaczona nieruchomość  

z zasobu gminy, oznaczona nr geod. 145/20 położona w Olecku przy ul. Ełckiej, w obrębie 

geodezyjnym Olecko 1. Przeznaczenie nieruchomości określone zostało Uchwałą  

Rady Miejskiej w Olecku z dnia 31 maja 2019 r. w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych przy ul. Ełckiej i Produkcyjnej  

w Olecku. Nieruchomość usytuowana jest w granicach obszaru Up – teren usług publicznych, 

tj. struktur społecznych, w tym porządku, bezpieczeństwa publicznego i administracji. Na 

etapie opiniowania planu - Komendant Powiatowej Policji w Olecku potwierdził zamiar 

realizacji inwestycji polegającej na budowie nowej siedziby komendy z infrastrukturą 

towarzyszącą w postaci parkingów zewnętrznego i wewnętrznego, garaży, obiektów małej 

architektury. Komenda Powiatowa Policji jest państwową jednostką organizacyjną 
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nieposiadającą osobowości prawnej, której przysługuje forma trwałego zarządu na gruncie 

stanowiącym własność Skarbu Państwa. Natomiast w świetle przepisów cytowanej wyżej 

ustawy o gospodarce nieruchomościami - celem publicznym jest budowa  

i utrzymywanie obiektów na potrzeby zapewnienia bezpieczeństwa publicznego. 

 

Członek komisji – Mariusz Miłun  

zapytał, czy wiadomo już czy będzie budowana Komenda Policji. 

 

Kierownik Wydziału RG – Maria Wiktorzak 

odpowiedziała, że jeśli zostanie podjęta uchwała zostanie zawarty termin nie krótszy niż 5 lat 

oraz jeśli w tym czasie nie ruszy budowa to darowizna zostanie wycofana. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków),  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny 

wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej 

 

Kierownik Wydziału SR – Aneta Milczarek 

oznajmiła, iż inicjatywa lokalna to forma współpracy jednostek samorządu terytorialnego  

z ich mieszkańcami, w celu wspólnego realizowania zadania publicznego na rzecz 

społeczności lokalnej. Pojęcie inicjatywy lokalnej wprowadziła nowelizacja ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. Zgodnie z ustawą o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie organ stanowiący samorządu terytorialnego określa 

tryb i szczegółowe kryteria oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach 

inicjatywy lokalnej. Zmiana uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów 

oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej wynika  

z potrzeby wprowadzenia realnych terminów oceny złożonych wniosków na inicjatywę 

lokalną. Daje też równe szanse jednoczesnej oceny wszystkich złożonych wniosków. 

Przesunięty jest też termin składania wniosków z miesiąca styczeń na marzec, co pozwoli 

inicjatorom, lepiej przygotować swoje wnioski. Zmieniają się również szczegółowe kryteria 

oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 

Zaproponowany kryteria kładą szczególny nacisk na celowość i wkład pracy społecznej. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 

publicznego w ramach inicjatywy lokalnej.  

 

 

g) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza Olecka  

o nieutworzeniu w roku szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej w Kijewie 

 

Kierownik Wydziału EK – Anna Mitin 

oznajmiła, iż do chwili obecnej nie wpłynęły nowe odpowiedzi w sprawie skargi na 

Burmistrza. 
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Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków), przy 5 głosach za i 1 głosie przeciw odstąpiła od 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na decyzję Burmistrza 

Olecka o nieutworzeniu w roku szkolnym 2019/2020 klasy I w Szkole Podstawowej  

w Kijewie. 
 

h) projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w Dziennym Domu "Senior + w Olecku 

 

Kierownik MOPS – Edyta Truszczyńska 

oznajmiła, iż Gmina Olecko przystąpiła do Programu, którego celem jest wsparcie jednostki 

samorządu terytorialnego w realizacji zadania własnego, czyli prowadzenie i zapewnienie 

miejsc w domach pomocy społecznej i ośrodkach wsparcia o zasięgu gminnym oraz 

kierowanie do nich osób wymagających opieki. Dzienny Dom „Senior +” przeznaczony jest 

dla 16 uczestników, zlokalizowany w Olecku przy ul. Parkowej 7 będzie miał za zadanie 

zapewnienia wsparcia seniorom przez umożliwienie korzystania z oferty na rzecz społecznej 

aktywizacji, w tym oferty prozdrowotnej obejmującej usługi w zakresie aktywności ruchowej, 

a także oferty kulturalnej, edukacyjnej, rekreacyjnej i opiekuńczej w zależności od potrzeb. 

Program zakłada, iż pobyt w Domu Senior + jest odpłatny i zgodnie z art. 97 ust.5 ustawy  

o pomocy społecznej rada gminy w drodze uchwały ustala szczegółowe zasady ponoszenia 

odpłatności w ośrodkach wsparcia. Opłata za pobyt w Domu Senior + obejmuje korzystanie  

z miejsca pobytu wraz z wyżywieniem oraz usługi świadczone przez Dom. Proponowana 

miesięczna odpłatność ponoszona przez uczestnika uzależniona jest od dochodu na osobę  

w rodzinie. Kryterium dochodowe zgodnie z Rozporządzeniem Rady Ministrów z 13 lipca 

2018 r. poz. 1358 w sprawie zweryfikowanych kryteriów dochodowych oraz kwot świadczeń 

pieniężnych z pomocy społecznej wynosi: 

1) dla osoby samotnie gospodarującej - w wysokości 701 zł 

2) dla osoby w rodzinie - w wysokości 528 zł. 

Kryteria dochodowe w myśl art  9 ust. 1 ustawy o pomocy społecznej podlegają weryfikacji 

co 3 lata. Zaproponowane zasady odpłatności opracowane zostały z uwzględnieniem 

priorytetów społecznych, umożliwiając bezpłatne uczestnictwo w Dziennym Domu osobom  

o niskich dochodach i trudnej sytuacji życiowej. 

Dzienny Dom „Senior+”  rozpocznie swoją działalność od 1.01.2020 r. Przedstawiła 

autopoprawkę  do uchwały.  

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków), jednogłośnie, z przyczyn technicznych, odstąpiła od 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w Dziennym Domu "Senior + w Olecku. 
 

 

i) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych 

 

Kierownik MOPS – Edyta Truszczyńska 

oznajmiła, iż zgodnie z art. 97 ust. 5 ustawy o pomocy społecznej Rada Gminy w drodze 

uchwały ustala, w zakresie zadań własnych, szczegółowe zasady ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. Osoby, którym przyznano 

świadczenia w formie pobytu w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych nie ponoszą 

opłat za pobyt w mieszkaniu chronionym, jeżeli dochód osoby samotnie gospodarującej lub 

dochód na osobę w rodzinie nie przekracza kwoty kryterium dochodowego, o którym mowa 
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w art. 8 ust. 1 i ust. 2 ustawy o pomocy społecznej. Osoby, których dochód przekraczał będzie 

wyżej wskazane kryterium dochodowe ponosić będą odpłatność z pobyt według zasad 

określonych w tabeli odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia i mieszkaniu chronionym. 

Zmiana polega na rozszerzeniu progów odpłatności. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych. 

 

 

j) projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2019-2028 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż w uchwale zmieniającej WPF Gminy Olecko na lata 2019-2028, dokonuje się 

następujących zmian: 

1. W załączniku Nr 2 „ WPF” w 2019 r. 

a) zwiększa się dochody ogółem o 85.148,33 zł, z tego dochody bieżące zwiększa 

się o 85.148,33 zł. 

b) zwiększa się wydatki ogółem o 85.148,33 zł, w tym bieżące zwiększa się  

o 114.448,33 zł, a majątkowe zmniejsza się o 29.300,00 zł. 

2. W załączniku Nr 2 „ Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2019-2022” nie 

dokonano żadnych zmian. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, czy na pewno zwiększa się dochody o 85.148,33 zł. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, że tak, zaznaczając, że jest to ruch tylko z miesiąca listopada. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

poprosił radcy prawnego o zweryfikowanie tej informacji czy można w taki sposób 

dokonywać przedstawienia zwiększeń ogółem, ponieważ w jego mniemaniu powinna być 

podana cała kwota a nie tylko z jednego miesiąca. 

 

Radca Prawny – Ewa Turowska- Oniśko 

odpowiedziała, że jest to zgodne z prawem. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oświadczyła, że będzie pisała uzasadnienie projektu uchwały w sposób zrozumiały dla 

radnych. Oznajmiła, że dotychczasowy sposób był zgodny z przepisami. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków), przy 1 głosie za i 5 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Olecko na lata 2019-2028. 
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k) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 r. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż dochody (ogółem zwiększenie o 85.148,33 zł): 

w dz. 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa. – Na podstawie umowy 

nr DFS-III.7211.447.2019 zwiększa się plan dochodów o dotację celową otrzymaną  

z Ministerstwa Sprawiedliwości na nabycie wyposażenia i sprzętu ratownictwa dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej Plewki i Lenarty – o kwotę 71.148,33 zł, 

w dz. 801 – Oświata i wychowanie – na podstawie Decyzji Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego z dnia 5 listopada 2019 r. Nr FK 308A/2019 zmniejsza się plan w dz. 80101  

o kwotę 6.500,00 zł, a zwiększa się plan o kwotę 6.500,00 zł w dz. 80148 z tytułu otrzymania 

dotacji celowej z budżetu państwa na dofinansowanie zakupu zmywarki gastronomicznej na 

potrzeby Szkoły Podstawowej Nr 3 w Olecku. Zwiększono plan dochodów w rozdz. 80148  

o kwotę 14.000,00 zł w związku z podwyżką stawki za posiłki podyktowane wzrostem cen 

artykułów spożywczych. 

Wydatki (ogółem zwiększenie o 85.148,33 zł): 

w dz. 600 – Transport i łączność- zmniejsza się plan wydatków o kwotę 700,00 zł z zadania 

inwestycyjnego „Przebudowa drogi Świdry – Dzięgiele Nr 141048N ” z przeznaczeniem na 

„Budowa wiaty na terenie rekreacyjnym – Dąbrowskie II” w dz. 921, 

w dz. 700- Gospodarka mieszkaniowa- zwiększa się plan wydatków o kwotę 12.100,00 zł  

z przeznaczeniem na usunięcie usterek na obiekcie budynku socjalnego w Imionkach 12A,  

w dz. 710 – Działalność usługowa – zwiększa się plan o kwotę 18.050,00 zł z przeznaczeniem 

na plany zagospodarowania przestrzennego : MPZP w m. Dobki, SUiKZP miasta i gminy 

Olecko, MPZP Olecko – Kolonia III, MPZP –ul. Nocznickiego, MPZP terenu w obrębie wsi 

Jaśki oraz zmniejsza się plan o kwotę 850,00 zł z przeznaczeniem na w/w plany. Dokonano 

również zmniejszenia planu o kwotę 50.000,00 zł z przeznaczeniem na świąteczną dekorację 

miasta, 

w dz. 754- Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa – zwiększa się plan 

wydatków o kwotę 71.148,33 zł z tytułu otrzymanej dotacji z Ministerstwa Sprawiedliwości 

na zakup wyposażenia i sprzętu ratowniczego dla OSP Plewki i Lenarty oraz zmniejsza się 

zadanie „Rozbudowa monitoringu miejskiego w Olecku” o kwotę 17.200,00 zł  

z przeznaczeniem na zmiany planów przestrzennego zagospodarowania w dz. 710, 

w dz. 758 – Różne rozliczenia, zmniejsza się plan wydatków rezerwy ogólnej o kwotę 

4.000,00 zł z przeznaczeniem na realizację Lokalnego programu wspierania edukacji 

szczególnie uzdolnionych uczniów pobierających naukę na terenie Gminy Olecko w dz. 854, 

w dz. 801 – Oświata i wychowanie- zwiększa się plan wydatków w jednostkach realizujących 

zadania oświatowe o kwotę 20.806,93 zł . Dokonano zwiększeń i zmniejszeń między 

rozdziałami i paragrafami w związku z potrzebą utworzenia rozdziału 80150 w SP Nr 2 i Sp 

w Kijewie w związku z realizacją zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji 

nauki i metod pracy oraz dokonano zmiany w rozdz. i paragrafach na wypłatę dotacji dla 

Przedszkoli Niepublicznych (Smyk, Jedyneczka, Bajka) w związku ze wzrostem liczby 

uczniów objętych formą wsparcia wczesnego rozwoju, jak też na podstawie aktualizacji 

podstawowej kwoty dotacji na dzień 30-09-2019r. wzrosła o 12,18 zł miesięcznie na jedno 

dziecko. Ponadto zwiększa się plan o kwotę 14.000,00 zł w SP Nr 2 w Olecku w związku  

z podwyżką stawki za posiłki podyktowane wzrostem cen artykułów spożywczych. 

w dz.852- Pomoc społeczna- zmniejsza się plan wydatków o kwotę 12.100,00 zł z zadania 

„Dzienny Dom Seniora+” z przeznaczeniem na usunięcie usterek na obiekcie budynku 

socjalnego w Imionkach 12A, 

w dz. 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza – zmniejsza się wydatki o kwotę 6.806,93 zł  

z przeznaczeniem na utworzenie rozdziału 80150 w SP Nr 2 i SP w Kijewie oraz zwiększa się 

plan o kwotę 4.000,00 zł z przeznaczeniem na stypendia dla szczególnie uzdolnionych 

uczniów na terenie Gminy Olecko, 



 10 

w dz. 900- Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – zwiększa się plan o kwotę 

50.000,00 zł z przeznaczeniem na świąteczną dekoracja miasta. 

w dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – zwiększa się plan o kwotę 700,00 zł 

na realizację zadania inwestycyjnego „Budowa wiaty na terenie rekreacyjnym – Dąbrowskie 

II”(FS). Dokonano zmian w funduszu sołeckim Szczecinki – w związku z oszczędnościami 

na realizacji przedsięwzięcia „ Zakup bramek na boisko przy świetlicy” w kwocie 2.316,11 zł 

zostaną przeznaczone na dodatkowe zadanie „Wykonanie oświetlenia boiska przy świetlicy 

oraz w altance”. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, czemu tylko w Sp 2 zwiększa się kwotę na posiłki o kwotę 14.000 zł. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że tylko ta szkoła wnioskowała o podwyższenie. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor  

dodała, że być może ze względu na zmniejszona ilość dzieci. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zadał pytanie odnośnie paragrafu 700- gospodarka mieszkaniowa, jest tam zwiększenie 

wydatków na remonty budynków socjalnych, czy wywalczone zostało jakieś odszkodowanie. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, że jeszcze nie tylko potrzebna jest obecnie taka kwota na naprawę szkody. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, ile będzie brakowało w rozdziale 90002. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, że na chwilę obecną posiadała takiej informacji. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

poprosił skarbnika o przygotowanie się w tym temacie na najbliższą sesję. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 7 członków), przy 2 głosach za i 5 głosach wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Olecko na 2019 r. 

 

 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie zarządzania odcinkiem drogi 

wojewódzkiej nr 655 Kąp-Wydminy-Olecko- (Raczki-Suwałki-tartak) 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, iż Gmina Olecko przygotowuje do realizacji zadanie pn.: „Budowa ulicy na 

odcinku od ulicy 11-go Listopada do ul. Produkcyjnej” w zakresie budowy skrzyżowania 

typu rondo w ciągu drogi wojewódzkiej nr 655 Kąp - Wydminy - Olecko - (Raczki - Suwałki 

– Tartak). Budowa drogi pozwoli na zapewnienie dostępności komunikacyjnej oraz zapewni 

uzbrojenie działkom objętym miejscowymi planami zagospodarowania przestrzennego, 

przeznaczonym głównie pod zabudowę mieszkaniową. Część projektowanej drogi polegająca 

na budowie ronda przebiegać będzie przez odcinek drogi wojewódzkiej. W związku  

z powyższym Gmina Olecko musi przejąć od Zarządu Dróg Wojewódzkich zadanie publiczne 

zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej 655 Kąp - Wydminy - Olecko - (Raczki - Suwałki 

- Tartak) w granicach pasa drogowego na odcinku od km ok. 48+780 do km ok. 48+940 
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stanowiącym część działki nr 20/2, obręb 1 m. Olecko na okres do dnia 30 czerwca 2024 r. 

Przejęcie zadania, zgodnie z art. 19 ust. 4 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach 

publicznych, nastąpi na mocy Porozumienia, zawartego między Województwem Warmińsko-

Mazurskim - Zarządem Dróg Wojewódzkich, a Burmistrzem Olecka. Zgodnie z art. 25 ust. 1  

i ust. 2 ustawy o drogach publicznych budowa, przebudowa, remont, utrzymanie i ochrona 

skrzyżowań dróg różnej kategorii, wraz z drogowymi obiektami inżynierskimi w pasie 

drogowym oraz urządzeniami bezpieczeństwa i organizacji ruchu, związanymi  

z funkcjonowaniem tego skrzyżowania, należy do zarządcy drogi właściwego dla drogi 

wyższej kategorii. Koszt budowy lub przebudowy skrzyżowania, o którym mowa w ust.1, 

wraz z koniecznymi drogowymi obiektami inżynierskimi w pasie drogowym oraz 

urządzeniami bezpieczeństwa i organizacji ruchu, związanymi z funkcjonowaniem tego 

skrzyżowania, ponosi zarządca drogi, który wystąpił z inicjatywą budowy lub przebudowy 

takiego skrzyżowania. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, kiedy jest planowana realizacja projektu. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

odpowiedziała, że są na etapie przygotowań inwestycji. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 7 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej nr 655 

Kąp-Wydminy-Olecko- (Raczki-Suwałki-tartak). 

 

 

 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania 

opłat oraz trybu ich pobierania 

 

Kierownik MOPS – Edyta Truszczyńska 

oznajmiła, że szczegółowe warunki przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat, jak również tryb ich pobierania zostały określone w Uchwale  

Rady Miejskiej w Olecku z dnia 25 sierpnia 2017 r. na mocy delegacji ustawowej 

wynikającej z art. 97 ust.6 ustawy z dnia 12 marca 2004 r . o pomocy społecznej.  

W proponowanej Uchwale zmianie ulega wysokość stawki za usługi opiekuńcze. Kwota za 

usługi opiekuńcze wynika z zaproponowanej stawki przez Wykonawcę wyłonionego  

w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na usługi społeczne - prowadzonym 

zgodnie z art. 138o ustawy z dnia 29 stycznia 2004r. Prawo zamówień publicznych i wyniesie 

22,58 zł za 1 godzinę usług. W roku 2019 obowiązująca stawka za 1 godz. usług 

opiekuńczych wynosiła 20,47 zł. Usługi specjalistyczne wynosiły 23,47 zł, a według nowej 

oferty jest to 26,70 zł. Z usług specjalistycznych średnio korzysta 17 osób z zaburzeniami 

psychicznymi. Przewiduje się, że przyjęcie w/w regulacji nie spowodują zwiększenia potrzeb 

finansowych na bieżącą działalność Ośrodka. Zadanie wskazane w w/w uchwale jest 

zadaniem własnym o charakterze obowiązkowym i będzie realizowane w ramach 

posiadanych środków własnych określonych w budżecie gminy Olecko, zgodnie z planem 

finansowym MOPS w Olecku.  
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Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwalniania opłat oraz trybu ich pobierania. 

  

 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawek podatku od 

nieruchomości 

 

Kierownik Wydziału DE – Monika Dudycz- Stefanowska 

oznajmiła, iż na posiedzeniu Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, które 

odbyło się 20 listopada 2019 r., rozpatrywano uchwałę Nr ORN.0007.108.2019 Rady 

Miejskiej w Olecku z dnia 31 października 2019 r. w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości. Zdaniem Kolegium w badanej uchwale w § 1 pkt 3 wprowadzono 

kategorię opodatkowania i ustalono wysokość stawek niezgodnie z treścią zapisów art. 5 ust. 

1 pkt 3 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych. Wobec powyższego należało dokonać zmian 

redakcyjnych i dostosować brzmienie zapisów uchwały do treści ustawowej. Wysokość 

proponowanych stawek nie uległa zmianie. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 6 członków), jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 

 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punku 2 – Analiza projektu budżetu Gminy Olecko na 2020 rok oraz projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2020 – 2029. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż zmiana zarządzenia WPF Gminy Olecko na lata 2020-2029 dotyczy: 

§1. W zarządzeniu Nr ORN.0050.146.2019 z dnia 15 listopada 2019 r. w załączniku nr 2 do 

projektu uchwały w sprawie WPF wprowadza się następujące zmiany: 

1. skreśla się wiersz oznaczony liczbą porządkową 1.3.2.9, 

2. wiersz oznaczony liczbą porządkową 1.3.2.10 otrzymuje numer 1.3.2.9; 

zmiana tylko techniczna. 

Dodała, że zostały wprowadzone do WPF prowadzone obecnie inwestycje m.in.: 

- „Budowa drogi gminnej Dąbrowskie”, 

- „Budowa ul. Słonecznej”, 

- „Przebudowa oświetlenia drogowego ulic: Kolejowa, Środkowa, Cicha, Zielona” 

- „Przebudowa drogi gminnej Gąski – Świdry oraz odcinek drogi Świdry – Dzięgiele”, 

- „Budowa drogi gminnej w Gordejkach Małych” 

oraz projekty w oświacie i MOPS. 
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Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż zmiana zarządzenia w sprawie przyjęcia projektu uchwały w sprawie budżetu 

Gminy Olecko na 2020 r. dotyczy: 

§1. W zarządzeniu Nr. ORN.0050.147.2019 z dnia 15 listopada 2019 r. (…) wprowadza się 

następujące zmiany: 

1. w § 2 ust. 3 otrzymuje brzmienie: „3. Pozostałe wydatki majątkowe w 2020 roku  

w wysokości 1.791.004,00 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 4.” 

2. załącznik Nr 4 otrzymuje brzmienie zgodnie z załącznikiem do zarządzenia. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, co się zmieniło w ROK-u. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż jest to dotacja na inwestycje – „ Dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji -

Współpraca trans graniczna Polska – Rosja 2014-2020”. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, o jaką konkretnie inwestycję chodzi. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, że dostała tylko taką informację. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

po konsultacji z kierownikiem, oznajmił, iż chodzi o remont wejść bocznych w budynku 

ROK- u. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał o różnice rezerwy budżetu w odniesieniu do roku obecnego, ponieważ jest bardzo 

duża. Rezerwa ogólna i celowa na rok 2019 to około 340 tys. zł, a na 2020 rok wynosi 974 

tys. zł. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, że na rok 2019 było około 671 tys. zł więc została wprowadzona zła kwota do 

tabeli. Na rok 2020 została ustalona kwota na 974 tys. zł, na którą składają się: 

- rezerwa ogólna Burmistrza na kwotę 349 tys. zł, którą ustala się w inny sposób oraz co roku 

jest inna, w zależności od wydatków, 

- budżet obywatelski - 275 tys zł, tej kwoty nie było uwzględnionej na rok 2019, 

- inicjatywa lokalna 50 tys. zł. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada 

dodał, że mimo wszystko Radni otrzymali błędną informację, że procentowy udział rezerwy 

wynosi 285 %.  

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, że w 2019 roku nie było ujętego budżetu obywatelskiego, stąd wynika różnica. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, na co jest zwiększony planowany dług w budżecie gminnym. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

oznajmiła, iż w roku 2019 było inwestycji na około 5 mln zł, na rok 2020 zaplanowanych jest 

inwestycji na prawie 20 mln zł. 
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Członek Komisji – Mariusz Miłun 

zapytał, o wzrost na wydatkach o 9 mln zł w porównaniu do 2019 roku.  

 

Radca Prawny – Ewa Turowska- Oniśko 

oznajmiła, iż do wydatków bieżących włączane są koszty związane z niektórymi usługami do 

wykonywanych zadań. 

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

dodał, iż zauważył, że dochody bieżące i wydatki bieżące są prawie na tym samym poziomie 

co źle prognozuje. 

 

Skarbnik Gminy – Irena Osmycka 

odpowiedziała, że zgodnie z art. 243 wszystkie wskaźniki wykazują prawidłowość. 

 

Komisja podjęła dyskusję w tym temacie. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 - Sprawy wniesione.  

Brak spraw wniesionych w tym punkcie. 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Wnioski Komisji. 

 

Członek Komisji – Wojciech Rejterada  

- zgłosił zapytanie, dlaczego są powoływane nabory wniosków o dofinansowanie wymiany 

kotłów CO, ponieważ otrzymał informację od mieszkańca, że przy zapytaniu, po odmownej 

odpowiedzi z urzędu otrzymał informację, że wszystkie wnioski zostały odrzucone, 

- zasugerował zmniejszenie budżetu zabezpieczonego na imprezy, na poczet wyjazdów dzieci 

szkolnych na zawody.  

 

Członek Komisji – Mariusz Miłun 

- poprosił o wskazanie wydziału nadzorującego strategię oświaty, 

- chciałby dowiedzieć się skąd wynika wzrost o 4 mln zł w dziale oświaty budżecie gminy na 

2020 rok. 

 

Przewodniczący Komisji – Anna Kaczor 

zwróciła się z wnioskiem o utworzenie nowego chodnika na ul. Orzeszkowej przy stawie. 

 

Członek Komisji – Renata Maciąg 

złożyła wniosek o zmianę regulaminu przyznawania stypendium Burmistrza Olecka oraz  

o połączenie gali sportowej z galą wręczania stypendium. 

 

Członek Komisji – Jarosław Bagieński 

zgłosił wniosek o utworzenie przynajmniej 1 miejsca parkingowego dla osób 

niepełnosprawnych na nowym parkingu przy budynku na Placu Wolności 9 w Olecku. 

 

Komisja zgłosiła wniosek o: 

oszacowanie kosztów na dzień 31.10.2019 r. dotyczących rozdziału 90002, jakie są braki na 

tym rozdziale i czy w ogóle występują. 
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Na tym punkt i posiedzenie zakończono. 

 

 

 

Protokołowała 

Karolina Cichocka 

Przewodniczący Komisji 

Anna Kaczor 

 

  

   

 


